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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

На 11 октомври се проведе хибридна конференция на тема "Приложение на стандартите GS1 в хранителния
сектор. Ефективност, прозрачност, устойчивост", организирана от Сдружение GS1 България с международно
участие. Всяка година GS1 България организира тематични конференции с цел да запознае общността с новите
тенденции от прилагане на стандартите GS1, както и да даде възможност за представяне на реал... 

Д-р Никола Христович от ФИНСИС представи възможностите за финансиране на малките и средни предприятия в
Бургас. Семинарът се проведе съвместно с експертите от Бургаската търговско промишлена палата (БсТПП).
Темата бе: "Как да подготвим успешни проекти по актуалните за есента на 2023 г. еврогрантови процедури за
бизнеса".Някои от грантовете вече са отворени, а други предстои да стартират всеки моме... 

България има нужда от съвременна насърчителна банка, която да подкрепи развитието на икономиката. Работим
по изготвянето на оценка на структурната целесъобразност и ефективността Българска банка за развитие, с което
да спомогнем за утвърждаване на позицията й, за да може да изпълнява в максимална степен функциите си. Това
заяви министърът на иновациите и растежа Милена Стойчева по време на заседан... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Последните признаци на постоянна инфлация предполагат, че Федералният резерв ще остави вратата отворена
за ново повишаване на лихвените проценти тази година, въпреки че централните банкери подчертават търпението
преди следващата си среща, пише "Блумбърг". Така нареченият основен индекс на потребителските цени, който
изключва разходите за храна и енергия, се е увеличил с 0,3% миналия месец, показва... 

Заглавие: Експерти относно приложението на стандартите GS1 в хранителния сектор: ефективност,
прозрачност, устойчивост
Дата: 13.10.2023 13:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Д-р Христович представи възможностите за финансиране на бизнеса в Бургас
Дата: 13.10.2023 12:40
Медия: Грамофона

Заглавие: България се нуждае от истинска насърчителна банка
Дата: 13.10.2023 11:10
Медия: Economynews

Заглавие: Ще продължи ли Фед да повишава лихвите?
Дата: 13.10.2023 09:21
Медия: Инфосток

https://www.bcci.bg/news/19815
https://www.gramofona.com/business-jug/d-r-hristovich-predstavi-vazmojnostite-za-finansirane-na-biznesa-v-burgas
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8A%D1%80%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0-news109858.html
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/115159-shte-prodalzhi-li-fed-da-povishava-lihvite


Няма много причини да се очаква забавяне на икономиката на САЩ тази година, ако изобщоМалкото останали
признаци, че икономиката на САЩ върви към рецесия, изчезват пред очите ни. Доскоро беше възможно да си
присвиете очите, докато гледате данните, и да видите появяващи се слабости сред заглавията, показващи
стабилен растеж на работните места. Сега три от най-важните подобни признаци - ревизии надол... 

Посланикът на Виетнам в Китай Фам Зао Май изтъкна значението на предстоящото посещение на президента Во
Ван Тхъонг в Китай за участие в третата среща на върха на инициативата "Един пояс, един път", която ще се
проведе във вторник и сряда в Пекин, предаде Виетнамската новинарска агенция (ВНА).Пътуването ще се
осъществи по покана на Си Цзинпин, генерален секретар на ЦК на Китайската комунистическа п... 

България може да се окаже много привлекателна дестинация за посетители от Далчения изток. Страната ни има
сериозен потенциал да привлече туристи от далекоизточните пазари. Не само в София, но и в по-малко
населените места. Това заяви Н. Пр. Джонгин Бе, извънреден и пълномощен посланик на Република Корея в
Република България по време на работна среща с министъра на туризма Зарица Динкова. По думите... 

Илия Левков, председател на УС на ИКЕМ, "В развитие", 13.10.2023 г.Организацията Индустриален Клъстер
Електромобилност (ИКЕМ) работи съвместно с Министерството на образованието, за да подобрят качеството на
знания на младите хора в сферата на мобилността. Създадена е специалност, наречена "Сектор за модел на
електрическа мобилност", която вече е част от учебната програма на много професионални гим... 

България и регионът могат да бъдат водещи в Европа по отношение на производството на аграрни продукти,
защото имаме прекрасна природа и климат. За да бъде устойчива тази тяхна позиция обаче, са ни необходими
технологиите, които помагат да реагираме адекватно на климатичните промени. Именно високите технологии са
бъдещето на България. С тези думи премиерът акад. Николай Денков откри новата сграда н... 

България и регионът могат да бъдат водещи в Европа по отношение на производството на аграрни продукти,
защото имаме прекрасна природа и климат. За да бъде устойчива тази тяхна позиция обаче, са ни необходими
технологиите, които помагат да реагираме адекватно на климатичните промени. Именно високите технологии са
бъдещето на България. С тези думи премиерът акад. Николай Денков откри новата сграда н... 

Заглавие: Рецесията в САЩ изглежда все по-малко вероятна
Дата: 13.10.2023 09:01
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ВНА: Виетнамският президент ще участва в третата среща на върха на инициативата "Един пояс, един
път"
Дата: 13.10.2023 14:06
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: С какво България привлича туристи от Далечния изток?
Дата: 13.10.2023 13:31
Медия: Експерт

Заглавие: Как младите приемат предмет по електромобилност в образованието?
Дата: 13.10.2023 16:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Премиерът акад. Денков: Високите технологии са бъдещето на България
Дата: 13.10.2023 15:55
Медия: Publics

Заглавие: Иновационната долина – с първи партньор
Дата: 13.10.2023 15:41
Медия: Пловдив online

Заглавие: Откриха първата регионална иновационна долина за биоикономика и храни в България

https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/122798-retsesiyata-v-sasht-izglezhda-vse-po-malko-veroyatna
https://pronewsdobrich.bg/vna-vietnamskiyat-prezident-shte-uchastva-v-tretata-sreshta-na-varha-na-initsiativata-edin-poyas-edin-pat-p381115
https://www.expert.bg/macroview/tourism/s-kakvo-bylgarija-privlicha-turisti-ot-dalechnija-iztok-2075220.html
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/122845-kak-mladite-priemat-predmet-po-elektromobilnost-v-obrazovanieto
https://www.publics.bg/bg/news/35521/%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D1%8A%D1%82_%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4_%D0%94%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2_%D0%92%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D0%B8_%D1%81%D0%B0_%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE_%D0%BD%D0%B0_%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F.html
https://plovdiv-online.com/news/plovdiv/inovaczionnata-dolina-s-parvi-partnor/
https://www.economy.bg/innovations/view/56461/Otkriha-pyrvata-regionalna-inovacionna-dolina-za-bioikonomika-i-hrani-v-Bylgariya


Пловдивската иновационна долина вече има партньор от Белгия, с който ще създаде иновационен
клъстерМинистър-председателят Николай Денков участва в откриващото събитие на европейската инициатива за
европейски иновационни долини. Над 200 са кандидатите от целия Европейски съюз, които са подали заявления
да бъдат подпомогнати по тази програма. От България е одобрена като кандидат една иновационна дол... 

Сладоледът – замръзнало изкушение, създадено изцяло от захар и мазнини. Възможни ли е обаче тази
"убийствена" любов, що се отнася до човешкото здраве, да се превърне в нещо здравословно? Според един млад
български предприемач това е напълно възможно.Като активен спортист, Александър Паунов винаги е търсил
здравословните алтернативи на вредните храни. За съжаление, за така любимия сладолед здравосл... 

Процедурите бяха пуснати от Министерството на транспорта в началото на септември, след като ресорният
министър Георги Гвоздейков прекрати старите търгове, пуснати от служебната власт, с мотиви за пропуски Един от
четирите стартирани търга за нов подвижен състав, финансиран със средства по Плана за възстановяване и
устойчивост, е спрян. Причината е подадена жалба в Комисията за защита на конкуренци... 

Премиерът се ангажира да се търси начин за скъсяване на срока за издаване на разрешително за работа при
внос на работници от трети страниДържавата прави всичко възможно да улесни правенето на бизнес в България.
В това увери премиерът акад. Николай Денков собствениците и мениджърите на почти 20 компании от "Тракия
икономическа зона" (ТИЗ), с които се срещна днес в Пловдив. Транспортната инфраструкт... 

Вместо огромен интерес по мярката кандидатстваха значително по-малко фирми, а експерти обясняват това с
ниските борсови цени на тока и новите технологииТемата накратко Въпреки очакванията за 1000 подпомогнати
проекта договор ще подпишат по-малко от половината. Причините за слабия интерес към схемата са свързани с
по-ниската цена на тока и новите технологии за съхранение. Пречка вероятно се е ок... 

Държавата прави всичко възможно да улесни правенето на бизнес в България. В това увери премиерът акад.
Николай Денков собствениците и мениджърите на почти 20 компании от "Тракия икономическа зона" (ТИЗ), с
които се срещна днес в Пловдив.Транспортната инфраструктура в региона е една от темите, по които
инвеститорите търсят подкрепа от правителството. В бюджета за 2024 г. ще има фонд за финансиране ... 

Дата: 13.10.2023 15:34
Медия: Economy

Заглавие: Стартираща компания променя концепцията за сладолед в България
Дата: 13.10.2023 13:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Търгът за доставката на 35 електрически влака е спрян
Дата: 13.10.2023 09:45
Медия: Econ

Заглавие: Денков направи първа копка на завод за преработка на билки в Пловдив
Дата: 13.10.2023 14:34
Медия: Economy

Заглавие: Какво се обърка в схемата за ВЕИ и батерии
Дата: 13.10.2023 14:04
Медия: Капитал

Заглавие: В бюджета за 2024 г. ще има фонд за общински проекти, обяви премиерът акад. Николай Денков при
среща с бизнеса от Тракия икономическа зона
Дата: 13.10.2023 14:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Денков към бизнеса: Може да разчитате на държавата
Дата: 13.10.2023 13:11
Медия: Пловдив online

https://kmeta.bg/%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%86/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A2%D1%8A%D1%80%D0%B3%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-35-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%BA%D0%B0-%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D1%80%D1%8F%D0%BD_l.a_i.803256_at.1.html
https://www.economy.bg/business/view/56458/Denkov-napravi-pyrva-kopka-na-zavod-za-prerabotka-na-bilki-v-Plovdiv
https://www.capital.bg/biznes/energetika/2023/10/13/4535034_kakvo_se_oburka_v_shemata_za_vei_i_baterii/
https://3e-news.net/bg/a/view/47790/v-budjeta-za-2024-g-shte-ima-fond-za-obshtinski-proekti-objavi-premieryt-akad-nikolaj-denkov-pri-sreshta-s-biznesa-ot-trakija-ikonomicheska-zona
https://plovdiv-online.com/news/plovdiv/denkov-kam-biznesa-mozhe-da-razchitate-na-darzhavata/


Държавата прави всичко възможно да улесни правенето на бизнес в България. В това увери премиерът акад.
Николай Денков собствениците и мениджърите на почти 20 компании от "Тракия икономическа зона" (ТИЗ), с
които се срещна днес в Пловдив. Транспортната инфраструктура в региона е една от темите, по които
инвеститорите търсят подкрепа от правителството. В бюджета за 2024 г. ще има фонд за финансиране... 

Той ще замести редица национални данъци, ако бъде ратифициран от достатъчно държавиОрганизацията за
икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) публикува многостранен договор, който ще замени смесица от
национални данъци върху цифровите услуги, ако бъде ратифициран от достатъчно страни. Публикуването на текста
оказва натиск по-специално върху САЩ, където е необходимо мнозинство от две трети в дъ... 

Новите тенденции в търговията смесват дигиталния и реалния свят, коментираха днес за БТА доц. д-р Виолета
Димитрова и доц. д-р Михал Стоянов от катедрата "Икономика и управление на търговията и услугите" към
Икономическия университет (ИУ) във Варна. По думите им технологиите създават единна търговия, наречена
омниканална, в която все по-широко приложение има изкуственият интелект. Двамата учени са... 

Министерството на земеделието и храните публикува на официалната си интернет страница изменение и
допълнение на Наредба № 11 от 2023 г. за условията и реда за предоставяне на спешна финансова помощ на
земеделските стопани, отглеждащи слънчоглед. Промените в са обнародвани в Държавен вестник. С новия
нормативен акт се дава възможност на страната ни да предостави втория пакет помощ на производителит... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

На съвместно заседание на парламентарната образователна и социалната комисия днес беше приет на първо
гласуване законопроект за изменение и допълнение на Закона за професионалното образование и обучение,
внесен от Министерския съвет. Проектът на Закон за изменение и допълнение на Закона за професионалното
образование и обучение е разработен в изпълнение на Националния план за възстановяване и уст... 

Седем предупредителни знака, за които трябва да следите, за да осуетите евентуален опит за измама в
социалните мрежиАмериканците са изгубили 2.7 млрд. долара заради измами в социалните мрежи в периода
януари 2021 - юни 2023 г., според доклад на Федералната търговска комисия на САЩ (FTC). Това е много повече,
отколкото потребителите са изгубили в други онлайн измами - със 700 млн. долара повече от ... 

Заглавие: ОИСР публикува своя договор за национални данъци върху цифровите услуги
Дата: 13.10.2023 16:35
Медия: Economy

Заглавие: Новите тенденции в търговията смесват дигиталния и реалния свят, считат експерти
Дата: 13.10.2023 15:39
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ВТОРИЯТ ПАКЕТ СПЕШНА ФИНАНСОВА ПОМОЩ ЗА ПРОИЗВОДИТЕЛИТЕ НА СЛЪНЧОГЛЕД
Дата: 13.10.2023 15:30
Медия: Agroinfo

Заглавие: Образователната и социалната комисия приеха на първо гласуване законопроект за изменение на
Закона за професионалното образование и обучение
Дата: 12.10.2023 20:16
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: 7 предупредителни знака за измама в социалните мрежи
Дата: 13.10.2023 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Цените на над 1000 продукта в Kaufland падат до 14 ноември
Дата: 13.10.2023 15:05

https://www.economy.bg/economy/view/56464/OISR-publikuva-svoya-dogovor-za-nacionalni-danyci-vyrhu-cifrovite-uslugi
https://www.bta.bg/bg/news/economy/545110-novite-tendentsii-v-targoviyata-smesvat-digitalniya-i-realniya-svyat-schitat-ek
https://agroinfo.bg/index.php/news-astanik/item/2972-2023-10-13-12-03-41
https://ndt1.eu/%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8/
https://dbr.bg/7465
https://www.mypr.bg/news/business/Tsenite-na-nad-1000-produkta-v-Kaufland-padat-do-14-noemvri-38910/


Двуседмично намаление на над 1000 продукта: Цените на над 1000 допълнителни продукта в Kaufland падат през
следващите две седмици. Освен предложенията в седмичната брошура, новите намаления ще бъдат валидни до
14 ноември, а клиентите лесно могат да се ориентират по червените етикети в избрания от тях Kaufland
хипермаркет. Основни стоки като брашно, месни продукти, макаронени изделия, сирене и люте... 

Кристофор Павлов е главен икономист на УниКредит Булбанк от 2005 г. Има магистърска степен по счетоводство и
контрол от УНСС. Завършил е с отличие и дистанционна магистърска програма специалност ,,Стопанско
управление и политика" в университета ,,Стратклайд" в Глазгоу, Шотландия. Той ще бъде един от участниците в
първия дискусионен панел ,,Голямата макроикономическа картина – какво следва?", част... 

В момента този доход е 3400 леваДо две седмици работна група с представители на бизнеса, синдикатите и
правителството трябва да представи предложения за правила, по които да се увеличава максималният
осигурителен доход занапред, съобщава БНР.В момента този доход е 3400 лева. Решението за създаването на
групата беше взето преди дни на неформална дискусия в Министерския съвет с участието на премиера... 

Щe пpипoмним, чe oт aпpил 2022 г. дoceгa мaĸcимaлният ocигypитeлeн дoxoд (мaĸcимaлнaтa cyмa, въpxy ĸoятo ce
плaщaт пeнcиoнни ocигypoвĸи) y нac e 3400 лeвa, a пpeди тoвa бeшe 3000 лeвa.Πpи oбcъждaнeтo и глacyвaнeтo нa
дъpжaвния бюджeт дa 2024 г. тpябвa дa бъдe peшeн и eдин въпpoc, ĸoйтo зacягa мнoгo xopa, пpeдимнo cъc
cpaвнитeлнo виcoĸи дoxoди зa нaшитe cтaндapти - ĸoлĸo щe бъдe мaĸcимaлният ocигyp... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

"Конституционните промени са в ръцете на самата държава, на парламента и на засегнатите. Страната трябва да
може да осъществи всички реформи, за да може да стане пълноправен член на ЕС." - заяви посланикът на ЕС в
Северна Македония Дейвид Гир. "Това е суверенно решение, което трябва да бъде взето, но веднага щом бъде
взето, преминаваме към следващата стъпка и страната продължава да върви напред. Н... 

На среща на премиера на Република Северна Македония Димитър Ковачевски с посланика на САЩ в страната
Анджела Агелер е била препотвърдена силната подкрепа от страна на САЩ в процеса, който трябва да позволи
цялостния напредък на страната и на плана за европейската интеграция на Северна Македония. В съобщението
от правителствената пресслужба в Скопие е добавено, че двамата са споделили позицията, че... 

Медия: My PR

Заглавие: Кристофор Павлов: Икономическият ръст зависи от политическа стабилност, инфлация и заплати
Дата: 13.10.2023 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Очакват се предложения за правила за увеличение на максималния доход
Дата: 13.10.2023 15:44
Медия: Pariteni

Заглавие: Максималният осигурителен доход за 2024: Правителството планира да го вдигне
Дата: 13.10.2023 16:15
Медия: iNews

Заглавие: Посланикът на ЕС в Скопие: РСМ трябва да извърши всички реформи, за да стане член на ЕС
Дата: 13.10.2023 15:18
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Премиерът на Северна Македония се е срещнал с посланика на САЩ в страната
Дата: 13.10.2023 15:01
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бившата съдийка Румяна Ченалова е напълно и окончателно оправдана
Дата: 13.10.2023 14:31
Медия: Lex.bg

https://manager.bg/events/shesti-bankovo-finansov-forum-badesteto-na-parite/kristofor-pavlov-ikonomicheskiat-rast-zavisi-ot-politicheska-stabilnost-inflacia-i-zaplati
https://www.pariteni.bg/novini/pari/ochakvat-se-predlozheniia-za-pravila-za-uvelichenie-na-maksimalniia-dohod-247500
https://inews.bg/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%9C%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-2024-%D0%9F%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B3%D0%BE-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B5_l.a_c.327_i.722867.html
https://www.abcnews.bg/bg/news/16971994836391/poslanikat-na-es-v-skopie-rsm-tryabva-da-izvarshi-vsichki-reformi-za-da-stane-chlen-na-es
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/545035-premierat-na-severna-makedoniya-se-e-sreshtnal-s-poslanika-na-sasht-v-stranata
https://news.lex.bg/%D0%91%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D0%BA%D0%B0-%D0%A0%D1%83%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D0%A7%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B8-%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%87%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B0/


Бившата съдийка от Софийския градски съд Румяна Ченалова е напълно и окончателно оправдана. Това става
ясно от решението (виж тук) на Върховния касационен съд (ВКС), който остави в сила присъдата на Софийския
апелативен съд, с която Ченалова беше оправдана, показа проверка на "Лекс". Преди това тя беше призната за
виновна от закрития вече спецсъд само по обвинение за документно престъпление, но то... 

"Това, което видяхме през последната седмица, надхвърля човешките очаквания. Въпросът е какво ще стане в
следващите 24 часа и следващите дни.". Това заяви бившият посланик на България в Израел Румяна Бъчварова в
ефира на NOVA NEWS. "Хамас" обяви за ден на гнева и призова своите привърженици навсякъде по света да се
включат с атаки. От друга страна се очаква да има операция в Газа", разясни Бъчваро... 

Жан Котан е новият изпълнителен директор на МЕТРО България. Той наследява поста от Никола Готрон, който
става вицепрезидент на МЕТРО Групата, отговорен за клъстер от 6 държави - България, Сърбия, Украйна,
Молдова, Казахстан и Турция.. Назначението на новия изпълнителен директор в България е в сила от 1 октомври,
съобщават от компанията. Кариерата на Жан Котан в МЕТРО започва във Франция през 2001 ... 

Това предупреди президентът на КНСБ Пламен ДимитровВъзможно е издръжката на хората да скочи в условията
на протичаща втора война. Дано да не се случи, но всички виждаме, че за съжаление прогнозите са в тази посока,
най-вече базирани върху цената на петрола. Дали това ще се сбъдне и в какви темпове, предстои да видим. Ако
това се случи вероятно ще има допълнително увеличение на инфлацията". Това ка... 

В петък президентът на САЩ Джо Байдън трябва да обяви получателите на федерални безвъзмездни средства в
размер на 7 млрд. долара за развитието на регионални водородни центрове. Финансирането цели да се постигне
напредък по ключова част от по-широкия план на администрацията за декарбонизация на американската
икономика, пише Reuters. Седем центъра и 16 щата от Пенсилвания до Калифорния са избрани з... 

Председателят на АБВ Румен Петков се срещна с посланика на Сърбия в София Н.Пр. Желко Йович. Фокус на
разговорите бе въведеният акциз от 20 лв. за мегаватчас за внос или транзит на руски газ в рамките на Закон за
изменение и допълнение на Закона за контрол по прилагане на ограничителните мерки срещу Русия. Сръбският
посланик подчерта безпокойството си, че допълнителната финансова тежест върху цен... 

Депутатите от долната камара на парламента в Чехия одобриха серия спорни мерки за икономии, предложени от

Заглавие: Румяна Бъчварова: Въпросът е какво ще стане в следващите 24 часа и следващите дни
Дата: 13.10.2023 13:32
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Нов изпълнителен директор пое управлението на МЕТРО България
Дата: 13.10.2023 13:56
Медия: Мениджър

Заглавие: Издръжката на човек може да скочи в условията на война
Дата: 13.10.2023 15:20
Медия: Dnes.bg

Заглавие: САЩ полагат основа за национална мрежа за чист водород със 7 млрд. долара
Дата: 13.10.2023 15:18
Медия: Profit

Заглавие: АБВ: НС вкара България в международен скандал
Дата: 13.10.2023 16:16
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Долната камара на чешкия парламент одобри спорни мерки за икономии
Дата: 13.10.2023 16:18
Медия: ПроНюз Добрич

https://eurocom.bg/new/rumyana-bchvarova-vprost-e-kakvo-shche-stane-v-sledvashchite-24-chasa-i-sledvashchite-dni
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/nov-izpalnitelen-direktor-poe-upravlenieto-na-metro-balgaria
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2023/10/13/izdryjkata-na-chovek-moje-da-skochi-v-usloviiata-na-voina.585741
https://profit.bg/sasht-polagat-osnova-za-natsionalna-mrezha-za-chist-vodorod-sas-7-mlrd-dolara/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/545241-abv-ns-vkara-balgariya-v-mezhdunaroden-skandal
https://pronewsdobrich.bg/dolnata-kamara-na-cheshkiya-parlament-odobri-sporni-merki-za-ikonomii-p381183


десноцентристкото правителство, предаде ДПА.Мерките бяха одобрени от 108 депутата в 194-местната камара.
Предстои вот в Сената, където управляващата коалиция има стабилно мнозинство.Проектозаконът предвижда
свиване на държавния бюджет, орязване на субсидиите и повишаване на някои данъци и акци... 
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